
Verslag Algemene Ledenvergadering SonEnergie u.a. op 21 mei 2015, de
Boerderij, Breugel. Aanvang 20.00 uur.

1. Opening

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom op de
derde ALV van de energiecoöperatie SonEnergie. Op verzoek van de
Coöperatieraad, is afgelopen december afgesproken de
ledenvergadering naar het voorjaar te verplaatsen. De volgende ALV
vindt derhalve plaats in mei 2016.
Van de 120 leden zijn er 16 aanwezig.
Bestuur: Jan Frans Brouwers (voorzitter), Henk Hogeweg
(penningmeester), Jan-Dirk van Arkel (lid), Hans van der Meijden
(lid) en Marianne Wagemans (secretaris en verslag).

2. Mededelingen

De voorzitter staat stil bij het overlijden van ons zeer gewaarde lid
Gerard van de Ven. Hij was zeer betrokken bij de Coöperatie en wij
zullen zijn deskundige inbreng missen.
Bericht van afmelding ontvangen van de volgende leden:
Achttienribbe, van Beek, van Dam, du Gardijn, Heitling, van
Loosbroek, Raaymakers, Zwijnenberg

3. Ingekomen stukken

Er zijn geen ingekomen stukken.

4. Verslag ALV 3-12-2014

Dit verslag wordt goedgekeurd en ongewijzigd vastgesteld. Dit
verslag staat op de website.

5. Rooster van aftreden

Het voorstel hiervoor wordt goedgekeurd.
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6. Balans en Winst- en Verliesrekening 2014
Henk Hogeweg geeft een toelichting op de jaarcijfers. De rekening is
opgemaakt door Hein-Jan Broens, die ook een toelichting geeft.
Vennootschapsbelasting zal betaald moeten worden. Alleen met
gekunstelde constructies te voorkomen. De leden worden
opgeroepen met projectvoorstellen te komen die uit de reserves
betaald kunnen worden. Het bestuur gaat bij andere coöperaties
informeren hoe zij omgaan met de vennootschapsbelasting.

7. Bevindingen Coöperatieraad
De coöperatieraad leest de bevindingen voor en stelt voor het
bestuur decharge te verlenen.

8. Vaststellen Jaarrekening 2014

De jaarrekening over 2014 wordt unaniem vastgesteld en aan het
bestuur wordt decharge verleend.

9. Begroting 2015

Toelichting door Henk Hogeweg. Website wordt omgezet naar ander
formaat zodat iedereen er makkelijker mee kan werken.
In het najaar zullen weer diverse energie cafés georganiseerd
worden waarbij de nadruk zal liggen op gas, warmte pompen etc.
alsmede over besparingsmogelijkheden en wederom over
isolatiemogelijkheden.
Theo van de Ros zal weer een rondje langs de scholen maken om te
bekijken of er nu wel interesse in panelen is.
Luc Kruger biedt aan om bij de volgende vergadering nog een
presentatie te geven.
Voor Isoprofs gaan we een andere leverancier zoeken.
Het bestuur krijgt het fiat om de warmtecamera te regelen; hetzij
lenen van de andere 15 coöperaties of kopen.

10. Contributie 2015

Blijft ongewijzigd, d.w.z.  € 20,- per kalenderjaar.

11. Rondvraag



3

Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt.

12. Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 22.30 uur en bedankt
iedereen voor zijn of haar aanwezigheid. Aan de aanwezigen wordt
een zonnelampje uitgereikt.


